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Protokół Nr XXIII/17 

z XXIII sesji Rady Gminy Janów 

z dnia 28 lutego 2017 roku 

 

 Na stan 15 Radnych w sesji uczestniczy 15. Ponadto udział biorą: Wójt Gminy Pan 

Czesław Jan Kiejko, Skarbinik Gminy Pani Dorota Bohdan, Sekretarz Gminy Pan Jerzy 

Pogorzelski oraz goście zgodnie z załączonymi listami obecności. 

 

Obradom przewodniczy Przewodniczący Rady Gminy Pan Antoni Rymarski. 

Protokolantka – Marta Muklewicz 

Miejsce posiedzenia Rady – sala konferencyjna w Urzędzie Gminy w Janowie. 

Czas trwania obrad: 10.00 – 11.38. 

 

1. OTWARCIE SESJI. 

 

 Obrady otworzył Pan Antoni Rymarski – Przewodniczący Rady Gminy. Serdecznie 

powitał pracowników Urzędu Gminy Janów oraz zaproszonych gości: Wicedyrektor Zespołu 

Szkół Samorządowych w Janowie Panią Elżbietę Danilewicz oraz Dyrektor Gminnego 

Ośrodka Sportu i Turystyki w Janowie Panią Justynę Grabowicz. Stwierdził, że na stan 15 

radnych, w sesji uczestniczy 15, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD. 

 

Prowadzący obrady Pan Antoni Rymarski odczytał porządek dzienny sesji, jak w 

zawiadomieniu. Zapytał, czy będą propozycje zmian w porządku obrad. Następnie porządek 

obrad został odczytany i poddany pod głosowanie. Za przyjęciem odczytanego porządku obrad 

głosowało 14 Radnych.  

 

1.  Otwarcie sesji. 

2.  Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja z pracy Wójta Gminy Janów. 

4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

5. Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r. 



6. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Janów.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i wolontariacie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie projektu zastosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjów na terenie Gminy Janów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego 

ustawą – Prawo oświatowe. 

9. Informacja Wójta Gminy Janów w realizacji uchwały Rady Gminy Janów za 2016 rok. 

10. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Gminy Janów. 

11. Wolne wnioski. 

12. Zamknięcie sesji. 

 

3. INFORMACJA Z PRACY WÓJTA GMINY JANÓW 

 

 Informację przedstawił Wójt Gminy Janów Pan Czesław Jan Kiejko. Poinformował, iż 

złożony został wniosek odnośnie przebudowy hydroforni i modernizacji oczyszczalni ścieków. 

Nasz wniosek otrzymał miejsce 24 na liście rankingowej na ponad 300 złożonych wniosków. 

Jest to bardzo dobre miejsce. Mamy duże szanse na otrzymanie 2 mil zł dofinansowania, 

oczywiście po uzupełnieniu wniosku. Przebudowa hydroforni i modernizacja oczyszczalni 

ścieków będzie się wiązać z pewnymi nieudogodnieniami dla mieszańców. Woda musi być 

dostarczana cały czas w czasie robót budowlanych tak samo ścieki będą płynęły cały czas w 

czasie robót. Może to powodować przerwy w dostawie wody oraz problem z dostarczeniem 

ścieków.  

Wójt poinformował, że jeśli chodzi o podsypywanie dróg przygotowywany jest przetarg na 

dostawę kruszywa wraz z jego wbudowaniem. Dostarczone kruszywo musi być ważone, bo 

takie są zasady. 

Podpisane są już umowy na przebudowę drogi Białousy-Łubianka oraz uliczka w Janowie. 

Kolejna sprawa to termomodernizacja budynku, bo zakładzie energetycznym. Wykonanie jego 

remontu jest niezbędne, aby móc zabezpieczyć mieszkania w sytuacjach kryzysowych takie, 

jakie miały miejsce po ostatnim pożarze w Wasilówce.  

 

 

 



4. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH. 

 

Radny Pan Adam Hościłowicz – zapytał czy rozbudowa oczyszczalni ścieków spowoduje 

wzrost wpływów do budżetu gminy z opłat za ścieki praz czy zwiększy ilość przywożonych 

ścieków przez rolników. Zapytał również czy będzie możliwe dostarczanie do oczyszczalni 

ścieków - ścieków przemysłowych np.: z kurników. 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko – udzielił odpowiedzi, iż z godnie z ustawa o ochronie 

środowiska wszyscy musza odprowadzać ścieki do kanalizacji lub w inny sposób do 

oczyszczalni ścieków np.: za pomocą beczkowozów. Powiedział również, że nasza 

oczyszczalnia nie będzie w stanie oczyścić ścieków przemysłowych i takie nie będą 

przyjmowane. 

 

Radny Pan Józef Bochenko – zapytał na jakiem etapie jest realizacja przeniesienia słupów 

energetycznych w miejscowości Nowowola. 

 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko – odpowiedział, iż zgodnie z wiedzą, jaką posiada na 

dzień dzisiejszy jest gotowa dokumentacja i ogłoszony przetarg na wykonanie powyższej 

inwestycji. 

 

Radny Pan Adam Hościłowicz – zapytał, co z drogą Sitkowo – Ostra Góra 

 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko – odpowiedział, że zostanie do użytku jeszcze w tym 

roku. 

 

Następnie głos zabrał Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Przedstawił odpowiedz 

na interpelacje złożone przez Radnych na sesji Nr XXI z dnia 30 grudnia 2016 roku dotyczące 

robót utrzymania w ciągu drogi wojewódzkiej 671. Sekretarz Gminy odczytał pismo z 

Powiatowego Zarządu Dróg Wojewódzkich będące odpowiedzią na złożone interpelacje. 

Pismo z PZDW w Sokółce stanowi załącznik do protokołu.  

 

5. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE GMINY NA 2016 R. 

 

 Głos zabrała Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan. Poinformowała, że zmiany 

przygotowane na dzisiejszą sesję dotyczą zmian w następujących pozycjach:  



Dochody:  

1. Zmieniono klasyfikację budżetową dochodów w zakresie opłaty z tytułu wieczystego 

użytkowania oraz dochodów dotyczących zwrotów i rozliczeń z lat ubiegłych  

2. Pismo Ministra Rozwoju i Finansów ST3.4750.1.2017 - zmieniające kwoty subwencji na 

rok 2017 - zmniejszono subwencję oświatową oraz udział gminy w PIT.  

3. Pismo OUW FB-II.3111.2.2017.MA- przyznające dotację celową na sfinansowanie wypłat  

zryczałtowanych dodatków energetycznych w I kwartale 2017 roku.  

4. Zmieniano rodzaj zadania ze zleconego na własne, gdzie zaklasyfikowane były dochody 

związane z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 

ustawami.  

Wydatki:  

1. Zwiększono dotację dla Powiatu Sokólskiego na opracowanie dokumentacji do projektu 

"Poprawa bezpieczeństwa dróg powiatowych o numerach 1323B, 1326,1330B poprzez ich 

przebudowę i integrację z drogami wojewódzkimi o numerach 671 i 673 na terenie gminy 

Janów, Korycin i Sidra"  

2. Zwiększono wydatki inwestycyjne na analizę efektywności kosztorysu projektu 

"Gospodarka wodno - ściekowa na terenie gminy Janów" - 1500 zł  

3. Zwiększono odpis 2% podatku rolnego dla Izb Rolniczych.  

4. Zmniejszono wydatki na remonty dróg gminnych oraz na wkład własny w inwestycję 

"Przebudowa drogi  

gminnej na odcinku od drogi powiatowej Nr1308B do miejscowości Łubianka"  

5. Zmniejszono wydatki na obsługę długu gminy  

6. Zmniejszono wynagrodzenia nauczycieli w rozdziale Szkoły Podstawowe i Gimnazja  

7. Zwiększono wydatki na wypłatę stypendium dla uczniów  

8. Zmieniono rozdział dotyczący finansowania wydatków związanych z ochroną środowiska. 

Środki na w/w wydatki pochodzą z wpływów z opłat za korzystanie ze środowiska.  

9. Wprowadzono nowe zadanie inwestycyjne związane z rozbudową oczyszczalni ścieków w 

Janowie wydatki dotyczą opracowania programu funkcjonalno-użytkowego na potrzeby 

uzyskania dofinansowania z PRO.  

10. Wprowadzono nowe zadanie inwestycyjne - opracowanie dokumentacji aplikacyjnej 

projektu "Wykorzystanie odnawialnych źródeł energii w Gminie Janów". 

 Następnie Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan odczytała projekt uchwały nr 

XXIII/129/17 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok, który został poddany pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych. 



Uchwała Nr XXIII/129/17 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok w załączeniu 

do protokołu. 

 

6. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCĄ UCHWAŁĘ W SPRAWIE UCHWALENIA 

REGULAMINU WYNAGRADZANIA NAUCZYCIELI ZATRUDNIONYCH W 

SZKOŁACH PROWADZONYCH PRZEZ GMINĘ JANÓW 

 

 Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, iż w 

miesiącu grudniu 2016 r. podjęliśmy uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Janów. Niestety Wydział 

Nadzoru i Kontroli dostrzegł w naszej uchwale niewielki błędy. Stwierdziliśmy, że całego 

regulaminu nie będziemy zmieniać tylko zmienimy poszczególne paragrafy tego regulaminu. I 

dlatego musimy podjąć tą uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Janów.  

 Wobec braku uwag odczytany został projekt uchwały Nr XXIII/130/17 zmieniającą 

uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Janów, który został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem 

uchwały Radni opowiedzieli się jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/130/17 zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Janów w załączeniu do 

protokołu. 

 

7. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA ROCZNEGO PROGRAMU 

WSPÓŁPRACY Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI I PODMIOTAMI 

WYMIENIONYMI W ART. 3 UST. 3 USTAWY O DZIAŁALNOŚCI POŻYTKU 

PUBLICZNEGO I WOLONTARIACIE 

 

 Kwestie omówił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, że tak jak w 

przypadku poprzedniej uchwale, również w uchwale w sprawie uchwalenia rocznego programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i wolontariacie Wydział Nadzoru i Kontroli też dostrzegł 

błędy. Co roku podejmowaliśmy taką samą uchwałę i błędów nie było. W tym roku inne osoby 

sprawdzają i stwierdziły, że w naszej uchwale brakuje punktu dotyczącego realizacji całego 

programu. W związku z tym postanowiliśmy dodać do uchwały § 7 dotyczący realizacji oraz 



poprawiliśmy punkty 4 i 10. Po prostu takie drobne inne sformułowania zostały użyte. 

Natomiast cały program został ten sam. Wobec braku uwag Sekretarz Gminy odczytał projekt 

uchwały Nr XXIII/131/17 w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i wolontariacie, który został poddany pod głosowanie. Za 

przyjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych. 

Uchwała Nr XXIII/131/17 w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i wolontariacie w załączeniu do protokołu. 

 

8. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PROJEKTU DOSTOSOWANIA SIECI 

SZKÓŁ PODSTAWOWOYCH I GIMNAZÓW NA TERENIE GMINY JANÓW DO 

NOWEGO USTROJU SZKOLNEGO, WPROWADZONEGO USTAWĄ – PRAWO 

OŚWIATOWE 

 

 Głos zabrał Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, że w związku ze 

zmianą ustawy Prawo oświatowe i reformą oświaty zachodzi konieczność podjęcia uchwały w 

sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów na terenie Gminy Janów 

do nowego ustroju szkolnego. Sekretarz odczytał uzasadnienie do uchwały i poinformował, że 

dużych zmian, jeśli chodzi o organizację nas nie czeka, czeka nas likwidacja gimnazjów, ale w 

okresie przejściowym gimnazja będą działały przy szkole podstawowej w Janowie. Jeśli chodzi 

o obwody szkolne to musimy zrobić korektę odnośnie miejscowości Przystawka, która była 

przypisana do obwodu szkoły w Białousach i przepisaliśmy ją do obwodu szkoły podstawowej 

w Janowie. Następnie został odczytany projekt uchwały Nr XXIII/132/17 w sprawie projektu 

zastosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów na terenie Gminy Janów do nowego 

ustroju szkolnego, który został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały Radni 

opowiedzieli się jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/132/17 w sprawie projektu zastosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjów na terenie Gminy Janów do nowego ustroju szkolnego w załączeniu do 

protokołu. 

 

 

 



9. INFORMACJA WÓJTA GMINY JANÓW Z REALIZACJI UCHWAŁ RADY 

GMINY JANÓW NA 2016 ROK. 

 

Informację z realizacji uchwał sporządził i przedstawił Sekretarz Gminy Pan Jerzy 

Pogorzelski. Informacja Wójta Gminy Janów z realizacji uchwał za 2016 rok stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

10. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z XXII SESJI RADY GMINY JANÓW 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwag do protokołu z ostatniej sesji nie 

wniesiono. Wobec powyższego przeprowadzono głosowanie. Za przyjęciem protokołu z XXII 

sesji Rady Gminy opowiedziało się 15 Radnych. 

 

11. WOLNE WNIOSKI 

 

Radny Pan Czesław Hniedziejko – Gmina nabyła ziemię i czy gmina ma ze tego dochód 

 

Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan – wyjaśniła, że są podpisane umowy dzierżawy i 

ziemia przynosi dochód z tych dzierżaw 

 

Radny Zdzisław Stasiełuk – mieszkańcy pytają, kiedy będzie poprawiona nawierzchnia na 

ulicy w miejscowości Przystawka 

 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko – udzielił odpowiedzi będzie konieczność wytyczenia 

tej drogi i zaprojektowania od nowa, szacunkowy koszt realizacji może wynieść nawet 600 tyś 

zł. 

 

Radny Pan Wacław Raczkowski – drogowskazy na kolonii, kiedy będą 

 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko – wyjaśnił, że oznakowanie będzie połączone wraz z 

przebudową centrum Janowa i będzie na to złożony jeden wniosek. Czekamy na rozstrzygnięcie 

przetargu na działkę po byłej stacji paliw ORLEN. 

 



 Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady Pan Antoni Rymarski. Przedstawił pismo 

Radnego Województwa Podlaskiego odnośnie przebiegu trasy S19. Przedstawił propozycje 

deklaracji Rady Gminy Janów w sprawie pozostawienia starego przebiegu drogi krajowej S19 

i S8. Przewodniczący Rady Gminy ogłosił głosowanie w sprawie przyjęcia deklaracji i 

przesłania informacji do Ministerstwa Infrastruktury. Radni wyrazili sprzeciw wobec 

proponowanej deklaracji w sprawie pozostawienia starego przebiegu trasy S19. 

 

 

12. ZAMKNIĘCIE SESJI 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Antoni 

Rymarski zamknął XXIII sesję Rady Gminy. Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

    Protokolantka       Przewodniczący Rady Gminy 

Marta Muklewicz                Antoni Rymarski 

 

 


